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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mivel indokolja, hogy a Sellye és Villány közötti szárnyvonal mentén kizárólag
közlekedési jelzőtáblák jelzik a vasúti átjárókat?”

címmel a Házszabály 91 . ,¢-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban a Sellye és Villány közötti szárnyvonal mentén található vasúti átjáróko n
hagyományos sorompók működtek, később ezeket fénysorompóra cserélték, napjainkba n
pedig kizárólag közlekedési jelzőtábla hívja fel az autósok figyelmét az esetleges
vonatközlekedésre .

Bár ma már az említett szakaszon kizárólag tehervonatok járnak, a fénysorompó k
helyére került közlekedési jelző táblák azonban számos probléma okozói, tekintettel arra, hog y
egyes vasúti átjárok az autók vezet őüléséből nézve a szükséges mértékben nem beláthatóak .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
— Mivel indokolja, hogy a Sellye és Villány közötti szárnyvonal mentén kizáróla g

közlekedési jelz őtáblák jelzik a vasúti átjárókat?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 3 .

Kékkői Zoltá
országgyűlési képviselő


	page 1

